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 装置 | 钢材、玻璃容器、动物内脏、甲醛、树脂、玻璃钢 等  
Installation | Steel,Glass container, Animal viscera , Formaldehyde, Resin,Glass fiber, ect.

300.0 x 1000.0 x 200.0 cm x 2 Pieces
Weight : 12  ton (6 ton / piece)
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《恐龙》是一件体积巨大的装置，一只恐龙被一劈为二，分别装在两个 10m×2m×3m 的透明玻璃柜里。从作品
的形式来看，《恐龙》的存在所针对的正是达明·赫斯特的《鲨鱼》。达明·赫斯特的《鲨鱼》是全世界最著名的
当代艺术作品之一，如果说赫斯特将一只真鲨鱼泡进福尔马林溶液，震撼了当代艺术的创作和观看，而被载入史册，
那么徐震模仿《鲨鱼》的形式做了这只假恐龙，让观众穿过恐龙一并观看着牲畜的内脏，真的是在反诘艺术史吗？
也许正如徐震对这件作品的评价：“实在丰富的很无聊，所以比较满意”，清晰明白地表态着无聊正是徐震艺术的
主题禀性。

The work Dinosaurs is a colossal installation in which a dinosaur's body has been divided in half and 
then spaced into a couple of glass cabinets (10m×2m×3m) respectively. In terms of the form, the 
presentation of this work precisely corresponds to the internationally acclaimed contemporary 
artwork The Shark by Damien Hirst. Whereas in Hirst's work a real shark was completely immersed in 
formaldehyde startling the creation and viewing of contemporary art and consequently going down in 
history, is Xu Zhen reprisal really a cross-examination of art history through imitating Hirst's shark, allowing 
the viewers to walk through the dinosaurs entrails? " am quite satisfied with the works abundantly boring 
quality." said the artist commenting on his own work. In this sense, perhaps the articulation of boredom is 
no other than what the artist pursues in his artistic career. 







香格纳展库 展览现场
Installation View  in ShanghART Taopu



《恐龙》是一件体积巨大的装置，一只恐龙被一劈为二，分别装在两个 10m×2m×3m 的透明玻璃容器中。容器上部有玻璃盖、可选择密封或开启。目前展厅中作品为密封状态。
The artwork is an installation of gigantic dimension which includes an halved dinosaurs set in two glass containers respectively (10m x 2m x 3m). The containers can be 
either open in the top or sealed with glass boards. And it is currently sealed in the exhibition space. 











恐龙手稿  Script of Dinosaurs      21.0 x 29.7 cm     2008 



恐龙外壳    树脂翻模       Outer skin  of the Dinosaurs    Resin         9.4x2.6x1.4 m





内部填充所用内脏经专业防腐处理、耗时一个月左右。处理后呈现出一般生物标本的苍白色。
The animal insides filled into the dinosaurs were given preservative treatment. The entire process cost approximately one month. The insides displayed pale yellow colour 
like biological specimens.
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